



13rd stage of the UET Elite Circuit 2024
Hugo Åbergs Memorial - Tuesday, July 30
Jägersro, Sweden

Borups Victory's big leap

Winner of the 13rd leg of the UET Elite Circuit 2024 at Jägersro on Tuesday evening, Swedish trotter **Borups Victory** joins **Idao de Tillard** in the standings, 9 points behind leader **Go On Boy**. The winner of this Hugo Åbergs Memorial is ahead of the winner of the Prix d'Amérique, depending on the application of the rules in the event of a tie. With the same number of points, the same number of participations, the same number of wins and the same number of first places, **Borups Victory's** presence on the stage closest to the final puts him on the second step of the podium.

Italian trotter **Vivid Wise As** failed in his quest to take the lead from **Go On Boy**. Missing his start, he had to settle for 9th place. Scoring just 3 points in his 6th participation in this UET Elite Circuit 2024, he was thus ejected from the podium in favor of **Borups Victory**. The 14th stage, to be run on Saturday August 10 in Aby, could well bring some upsets to the standings, as **Önas Prince** and **Horsy Dream**, currently 5th and 6th, are among those scheduled to start.

UET Elite Circuit 2024 rankings after the first 13 stages

Updated on Wednesday, July 31, 2024

Rank	Horse	Points deferral	Points obtained 30.07.24	TOTAL
1 ^{er}	GO ON BOY	51	0	51
2 ^e	BORUPS VICTORY	26	16	42
3 ^e	IDAO DE TILLARD	42	0	42
4 ^e	VIVID WISE AS	37	3	40
5 ^e	ÖNAS PRINCE	35	0	35
6 ^e	HORSY DREAM	33	0	33
7 ^e	CAPITAL MAIL	29	2	31
8 ^e	KENTUCKY RIVER	28	0	28
9 ^e	HOKKAIDO JIEL	23	0	23
10 ^e	STOLETHESHOW	22	0	22

If same point total, see article 5.4 of the regulations for ranking.

Stage 14: Saturday, August 10: Åby World Grand Prix - Åby, Sweden

Link to the general standings of this edition, to download the rules and regulations, and the arrangements for the final, which will be held in France at **Paris-Vincennes on Friday October 11 alongside the UET Grand Prix**: www.uet-trot.eu/uet-elite-circuit/

Contact: UET secretariat - 15 Bd de Douaumont- 75017 Paris - tel. 33(0)149771403 - uet@letrot.com

13^{ème} étape de l'UET Elite Circuit 2024
Hugo Åbergs Memorial – Mardi 30 juillet
Jägersro, Suède

Le grand bond de Borups Victory

Gagnant avec la manière, mardi soir, à Jägersro, de la 13ème étape de l'UET Elite Circuit 2024, le trotteur suédois **Borups Victory** rejoint **Idao de Tillard** au classement, 9 points derrière le leader, **Go On Boy**. Le vainqueur de ce Hugo Åbergs Memorial devance le lauréat du Prix d'Amérique en fonction de l'application du règlement en cas d'ex-aequo. Totalisant tous deux le même nombre de points, le même nombre de participations, le même nombre de victoires et le même nombre de premiers accessits, c'est donc sa présence dans l'étape la plus proche de la finale qui permet à **Borups Victory** de se retrouver sur la deuxième marche du podium.

Le trotteur italien **Vivid Wise As** a échoué, pour sa part, dans sa quête à ravir la tête du classement à **Go On Boy**. Ratant sa mise en jambes, il a dû se contenter de la 9ème place. Ne marquant que 3 points pour sa 6ème participation à cet UET Elite Circuit 2024, il est donc éjecté du podium au profit de **Borups Victory**. Disputée le samedi 10 août prochain à Aby, la 14ème étape pourrait bien apporter quelques bouleversements au classement car **Önas Prince** et **Horsy Dream**, actuels 5ème et 6ème, sont notamment annoncés au départ.

Classement de l'UET Elite Circuit 2024 après les 13 premières étapes
 Actualisé le mercredi 31 juillet 2024

Rang	Cheval	Report des points	Points obtenus 30.07.24	TOTAL
1 ^{er}	GO ON BOY	51	0	51
2 ^e	BORUPS VICTORY	26	16	42
3 ^e	IDAO DE TILLARD	42	0	42
4 ^e	VIVID WISE AS	37	3	40
5 ^e	ÖNAS PRINCE	35	0	35
6 ^e	HORSY DREAM	33	0	33
7 ^e	CAPITAL MAIL	29	2	31
8 ^e	KENTUCKY RIVER	28	0	28
9 ^e	HOKKAIDO JIEL	23	0	23
10 ^e	STOLETHESHOW	22	0	22

Si même total de points, voir l'article 5.4 du règlement pour l'établissement du classement.

14ème étape : Samedi 10 août : Åby World Grand Prix – Åby, Suède

Lien pour suivre le classement général de cette édition, pour télécharger le règlement avec son barème, les dispositions de la finale qui aura lieu en France sur l'hippodrome de **Paris-Vincennes le vendredi 11 octobre en parallèle du Grand Prix de l'UET** : www.uet-trot.eu/uet-elite-circuit/

Contact : UET secrétariat - 15 Bd de Douaumont – 75017 Paris – tél. 33(0)149771403 – uet@letrot.com